
Protokół Nr  31/2016 

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 25 kwietnia 2016 r. 
 

Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji – Wł. Stec stwierdzając 

quorum na podstawie listy obecności  (lista obecności w załączeniu). 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 15.15. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec zaproponował, aby w porządku obrad 

Komisji – w punkcie I – „Opiniowanie projektów uchwał w sprawie” umieścić jako 

ppkt 5 – dodatkowy projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2016 r., który członkowie Komisji 

otrzymali przed rozpoczęciem posiedzenia komisji. 

Ponadto Przewodniczący Komisji – Wł. Stec poinformował, że członkowie komisji 

otrzymali również nowy załącznik nr 1 do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2016 – 2023.  

 

Członkowie Komisji Budżetu obradowali według zaproponowanego porządku obrad 

(w załączeniu):  
 

Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 

1. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

   

1) wniesienia wkładu pieniężnego do  Radny A. Pałka zapytał, czy te środki będą  

 Miejskiego Przedsiębiorstwa Komu- przekazane na zakup autobusów? 

 nikacji Spółka z ograniczoną odpo- Prezes MPK – J. Kateusz odpowiedział, że 

 wiedzialnością Gminy Ostrowiec  tak, ponieważ część taboru to rocznik 2000- 

 Świętokrzyski (projekt uchwały w za- 2004, ale są również stare „Jelcze” z lat 1995 

 łączeniu). - 1997. Środki te będą przeznaczone na od- 

  młodzenie taboru, na zakup autobusów nis- 

  kopodłogowych, ale używanych - z uwagi na 

  to, że kupno nowego autobusu to koszt rzędu 

  800 tys. zł.  

  Radna U. Uba zapytała, czy w najbliższej  

  przyszłości będą uruchomione linie poza- 

  miejskie? 

  Prezes J. Kateusz wyjaśnił, że w kwietniu  

  została uruchomiona linia do Ćmielowa, 

  spółka czeka na informację, jakie były wpły- 

  wy z tego tytułu. Jednak nowe linie będą  

  uruchomione nie wcześniej niż we wrześniu, 

  bo przed nami jest okres wakacji, więc nie  

  miałoby się to z celem. Byłyby to 2 – 3 linie  

  podmiejskie, na 1.300 – 1.400 tys. km – taki  
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  jest plan. 

   

  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 

  kiem głosów: 9 – za, przy braku głosów  

  przeciwnych i wstrzymujących się – pozyty- 

  wnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

2) udzielenia pomocy finansowej dla  Odpowiadając na pytanie radnego A. Pałki 

 Województwa Świętokrzyskiego Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komu- 

 (projekt uchwały w załączeniu). nalnej – K. Kowalski wyjaśnił, że środki  

  przeznaczone są na przebudowę ulicy Trau- 

  gutta na odcinku od Ronda Solidarności do 

  Ronda Republiki Ostrowieckiej. 

   

  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 

  kiem głosów: 9 – za, przy braku głosów  

  przeciwnych i wstrzymujących się – pozyty- 

  wnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

3) przekazania dotacji celowej dla Gmi- Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 

 ny Bodzechów (projekt uchwały  kiem głosów: 9 – za, przy braku głosów  

 w załączeniu). przeciwnych i wstrzymujących się – pozyty- 

  wnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie  Skarbnik E. Pichór przedstawiła zmiany po- 

 uchwalenia budżetu Gminy Ostro- legające na: 

 wiec Świętokrzyski na 2016 r. (pro- - wprowadzeniu do budżetu nadwyżki w wy- 

 jekt uchwały w załączeniu). sokości 5.884.373,47 zł, z czego 825.421,14 

  zł to środki pochodzące ze sprzedaży alko- 

  holu, które muszą być przeznaczone na rea- 

  lizację programów profilaktycznych na  

  przeciwdziałanie alkoholizmowi i narkoma- 

  nii oraz środki w wys. 180.717,14 zł –  

  z przeznaczeniem na ochronę środowiska, 

  - zmniejszeniu subwencji oświatowej  

  o 309.545 zł, 

  - zwiększeniu dochodów budżetu z tytułu 

  udziału w podatku dochodowym od osób fi- 

  zycznych o kwotę 182.083 zł, 

  - przeznaczeniu pozostałych środków –  

  w wys. 2.700.772,63 zł – m.in. na: wkład 

  pieniężny dla MPK, remonty dróg gmin- 

  nych, budowę ulic J. Milewskiego i S.Jeżew- 

  skiego, remont Biura Obsługi Interesanta, 

  stypendia dla uczniów oraz dotację dla Gmi- 

  ny Bodzechów.  

  Ponadto Skarbnik Miasta – E. Pichór poin- 

  formowała, że Ministerstwo Finansów przes- 
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  łało informację w zakresie rozliczenia środ- 

  ków subwencji oświatowej na rok 2016  

  (tzw. metryczki), możliwe jest szczegółowe  

  ustalenie kwot dotacji dla poszczególnych  

  jednostek w zakresie finansowania kształce- 

  nia dzieci z orzeczeniami o niepełnospraw- 

  ności.  

  Skarbnik E.Pichór poinformowała, że pozo- 

  stałe zmiany budżetu polegają m.in. na prze- 

  znaczeniu środków na budowę zadaszenia 

  części placu targowego na Targowisku Miej- 

  skim oraz na zakup i montaż globusa na pły- 

  cie Rynku. 

  Radny A.Pałka nawiązał do kwoty związanej 

  z realizacją programu przeciwdziałania alko- 

  holizmowi i zapytał czy tak dużo wydano  

  zezwoleń na sprzedaż alkoholu? 

  Skarbnik E.Pichór wyjaśniła, że w kwocie  

  tej mieszczą się opłaty z nowo wydanych  

  zezwoleń, jak również opłaty z ich odnowie- 

  nia. Poza tym są tu środki przeznaczone na  

  realizację programów profilaktycznych, któ- 

  re nie zawsze są wykonane lub są wykonane 

  z nadwyżką. Podobna sytuacja jest w dziale 

  ochrona środowiska: część wpłat trafia do 

  Marszałka Województwa Świętokrzyskiego, 

  a po weryfikacji jest zwrot do budżetu gminy 

  z przeznaczeniem na działania ekologiczne.  

  Radny A. Pałka nawiązał do wysokości do- 

  tacji na szkolnictwo niepubliczne stwierdza- 

  jąc, że gmina wydaje więcej na ten cel. 

  Skarbnik E.Pichór wyjaśniła, że szkolnictwo 

  niepubliczne finansowane jest z subwencji 

  oświatowej. Natomiast gminne szkolnictwo 

  jest finansowane ponad standard, gmina sa- 

  ma ten standard w szkołach podnosi – na 

  przykład poprzez naukę pływania, naukę 

  pływania i zajęcia pozalekcyjne.  

  Skarbnik E.Pichór stwierdziła, że państwo  

  daje na edukację bon A, potem powstaje  

  tzw. metryczka, a gmina ma prawo to kon- 

  trolować. Przy budowaniu budżetu oświaty 

  dobrym zwyczajem stało się monitorowanie 

  tych wszystkich kwestii. 
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  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 

  kiem głosów: 9 – za, przy braku głosów  

  przeciwnych i wstrzymujących się – pozyty- 

  wnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie  Uzasadnienie do w/w projektu uchwały  

 uchwalenia budżetu Gminy Ostro- przedstawiła Skarbnik E. Pichór informując,  

 wiec Świętokrzyski na 2016 r.  że zmiana wynika  ze zmniejszenia środków 

 (II projekt uchwały - w załączeniu). przeznaczonych na remonty dróg – o 400  

  tys. zł – i przeznaczenia ich na nowe zadanie 

  pn. budowa drogi bocznej do Alei Solidarno- 

  ści.  

   

  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 

  kiem głosów: 9 – za, przy braku głosów  

  przeciwnych i wstrzymujących się – pozyty- 

  wnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

6) zmieniająca uchwałę w sprawie Wie- Skarbnik E.Pichór zwróciła się do członków 

 loletniej Prognozy Finansowej Gminy  komisji o wymianę załącznika nr 1 do pro- 

 Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2016  jektu uchwały zmieniającej uchwałę w spra- 

 – 2023 (projekt uchwały w załącze-  wie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gmi- 

 niu). ny Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2016 -  

  2023, ponieważ zawiera on zmiany wynika- 

  jące z obu projektów uchwał dotyczących  

  zmiany budżetu Gminy na 2016 r.  

   

  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 

  kiem głosów: 9 – za, przy braku głosów  

  przeciwnych i wstrzymujących się – pozyty- 

  wnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

2. Sprawy różne: Nie zgłoszono żadnych spraw.  

   

 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 15.50 

 

 

Protokołowała:          Przewodniczył: 

       Przewodniczący Komisji Budżetu 

Marta Kamińska      Włodzimierz Stec 

 


